

# 陳樹渠紀念中學

## 入學申請

### (一) 學位申請詳情

- 1、 下載([請按此](#))或到校索取申請表格
- 2、 填妥申請表後連同下列文件交回或郵寄至本校(九龍深水埗青山道101號)：
  - 最近兩年成績表副本
  - 近照一張
  - 身分證明文件副本
- 3、 本校收到申請表後，將致電通知合適的申請者及其家長到校面試。

### (二) 收生準則

面試表現、學業成績及操行各佔三分之一

面試表現包括禮貌、儀容服飾、談吐舉止、表達能力、自信心、上進心及求學誠意等。

### (三) 各級學費

中二	中三	中四	中五	中六	
\$700	\$700	\$6,000	\$6,000	\$6,000	
分 10 期繳交 (9 月至 6 月)				分 6 期繳交 (9 月至 2 月)	
				9 月	\$800
				10 月至 2 月	\$1,040

#### 備註

- 1、申請者必需擁有香港居留權。
- 2、申請者如獲取錄，本校將致電通知有關詳情，家長無須致電本校查詢有關申請。
- 3、辦公時間：星期一至五 上午八時三十分至下午五時 星期六 上午九時至下午一時
- 4、聯絡電話：2380 0241

# CHAN SHU KUI MEMORIAL SCHOOL

## APPLICATION FOR ADMISSION

### I. Procedures

1. Application forms can be downloaded from the school website ([press here](#)) or obtained from the School at 101 Castle Peak Road, Sham Shui Po, Kowloon.
2. The completed application form, together with the following documents, should be returned to the School by hand or by post.
  - Photocopies of applicant's school reports for the past two years
  - Applicant's recent photo
  - Photocopy of applicant's document of identity
3. Short-listed applicants and their parents will be invited to attend an interview.

### II. Selection Criteria

Applicants will be selected on the basis of their i) academic results, ii) conduct and iii) performance at the interview (weighting: 1/3 each).

### III. Annual School Fees

S.2	S.3	S.4	S.5	S.6	
\$700	\$700	\$6,000	\$6,000	\$6,000	
Paid in 10 instalments (Sept to Jun)				Paid in 6 instalments (Sept to Feb)	
				Sept	\$800
				Oct – Feb	\$1,040

### Remarks

1. Applicants must have the right of abode in Hong Kong.
2. Applicants accepted will be informed by the School. Parents do not have to call to enquire about the results of their applications.
3. Office hours:    Monday to Friday    8:00 a.m. to 5:00 p.m.  
                                 Saturday                                    9:00 a.m. to 1:00 p.m.
4. Telephone enquiry: 2380 0241